


 

Uzasadnienie 

Zdaniem Rady, brak  jest wystarczających danych dotyczących bezpieczeństwa, 
skuteczności  i  efektywności  kosztowej  pozwalających  na  podjęcie  decyzji 
o refundacji stosowania tych leków off‐label. 

 


